
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AMPA DEL DIA 8/02/2023. 

La reunió presencial que comença a les 20:00 hores. 

Els assistents a la reunió són: Gna. Aura Ma. Treminio, Mireia Torres, Judith Jorge, Edurne Fernández, 

Laia Figueras i Anna Solà. 

La reunió d’avui té caràcter ordinari i es desenvolupa seguint l’ordre del dia enviat als membres de la 

junta de l’AMPA.  

S’inicia la reunió amb l’aprovació de l’acta de la reunió anterior.  

Es fixa la data per a la celebració de l’Assemblea General que seguint la normativa tindrà dues 

convocatòries, la primera a les 19:00 i la segona a les 20:00, coincidint amb la reunió ordinària. Amb 

aquesta finalitat cal enviar la convocatòria el dia 22/02/2023. 

La retirada dels llums de Nadal s’ha endarrerit per lesió del noi del camió que havia de participar en la 

tasca. També es comenta que caldrà revisar el funcionament dels llums i que es durà just abans de 

penjar-los per les festes de Nadal de 2023. 

La participació a la rua de Carnestoltes de la ciutat ja està a ple rendiment i es fa recompte dels assistents 

(121 participants). La disfressa d’aquest curs és temàtica i està centrada en el 150 aniversari de la 

fundació del centre. El conjunt de pastissos i espelmes anirà junt amb una espectacular carrossa que 

s’està acabant d’ultimar a la posició número 14 seguint l’ordre d’inscripció. Es fixen dos assajos perquè 

tothom s’aprengui bé la coreografia.  

S’obre finalment la guardiola que es va posar el centre amb finalitat solidària envers la Marató de 2022 

que recollia diners per les malalties del cor. La recaptació final és de 154,47€ es contrasta amb la de 

2021 que va ser de 211,93 €. Es constata que cada any que passa la recaptació és menor, alhora que 

augmenten les diferents vies per a fer aportacions a aquest acte solidari. 

Respecte a la jornada de Portes Obertes que ha de celebrar-se el dissabte dia 25/02/2023 se’ns informa 

que l’alcalde ha confirmat la seva assistència, que s’ha fet encàrrec d’una placa del mateix estil i material 

de la placa que duu el nom de l’escola i que es col·locarà a la façana sota de l’altra. També s’ha fet un 

flybanner commemoratiu de l’aniversari de l’escola i es parla de la distribució i plantejament de l’acte 

institucional del dia 25. La presentació i coordinació de l’acte anirà a càrrec de David Martínez, que 

actuarà com a mestre de cerimònies, hi haurà l’actuació musical del grup Can Cantem a les 12:00 i tot 

seguit (13:00-14:00) els parlaments institucionals, seguits d’un aperitiu al pati. 

Es comenten les bases per a la petició de subvencions a entitats per la millora i manteniment 

d’equipaments i s’opta per demanar-ne una que s’adscriu a les condicions de la Línia 1 d’aquesta 

convocatòria per cobrir les despeses de pintar de blanc la pista blanca. El termini per a la presentació de 

sol·licituds acaba el dia 10 de març. 

La sortida familiar a Port Aventura que s’havia proposat de fer durant el mes de maig, és postposada a 

l’octubre. 

En el torn de precs i preguntes es debat sobre la gestió de l’entrada de l’alumnat d’educació infantil a 

través del corraló. És difícil per la Gna. Clàudia coordinar l’entrada a la porta del corraló i alhora fer 



vigilància dels infants dins de la sala de psicomotricitat. S’intentarà buscar-li alguna persona de reforç 

que pugui ajudar-la en aquesta tasca. Es comenten diferents opcions.  

La reunió acaba a les 21:20. 


